
STUDIEKREDS  4.  mødegang  den
2. marts 2017,
og 5. mødegang den 11. april
2017:
LaRouches lærebog om økonomi
Med næstformand Michelle Rasmussen.

Pdf af LaRouches økonomibog findes her: i Så du ønsker at lære
alt om økonomi?

Studiekreds 4. mødegang den 2. marts 2017

Studiekreds 5. mødegang den 11. april 2017

STUDIEKREDS  3.  mødegang  den
9. februar 2017:
LaRouches lærebog om økonomi
2. del af kapitel 1 med næstformand Michelle Rasmussen.
(Der er et sted, hvor der mangler et par minutters lyd.)

Powerpoint: (Kun de sidste diabilleder er brugt denne gang.)

Download (PDF, Unknown)
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2. Mødegang i Studiekredsen:
LaRouches Lærebog i Økonomi
24. jan, 2017; lydfiler
Med næstformand Michelle Rasmussen

1. del:

2. del:

Powerpoint billeder:

Download (PDF, Unknown)

 

STUDIEKREDS  1.  lektion  den
12. januar 2017:
Lyndon  LaRouches  lærebog  om
økonomi:
Så du ønsker at lære alt om
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økonomi?
Klik her for en pdf af bogen: Så du ønsker at lære alt om
økonomi? (So You Wish to Learn All About Economics) 

Diabillederne og supplerende materiale findes nedenfor.

I  den  første  studiekreds  om  Lyndon  LaRouches  lærebog  om
økonomi Så du ønsker at lære alt om økonomi? gav Michelle
Rasmussen en indledning om LaRouches baggrund og "LaRouches
opdagelse". Derefter læste vi bogens indledning, og uddrag fra
The  Roots  of  the  American  System,  som  uddyber  begrebet
kameralisme. Lydfilen er i to dele.

1. del:

 

2. del:

Næste studiekreds på tirsdag den 24. januar 2017, kl. 19

Schiller Instituttets kontor:
Sankt Knuds Vej 11, kld. t.v., Frederiksberg

Eller ring inden for at være med via Skype eller telefon: 53
57 00 51
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Spørgsmål og Svar Special den
25. februar 2016
om LaRouches fysiske økonomi
P.g.a. en fejl blev programmet desværre ikke optaget, men her
er  kildematerialet.  Michelle  Rasmussens  indlægsnotater  på
dansk vil blive udlagt senere.

Vi diskuterede nøglepunkterne i kapitler 1 og 2 af Lyndon
LaRouches  lærebog  "So,  you  wish  to  learn  all  about
economics?":

Download (PDF, Unknown)

Her er LaRouches video om emnet, som var lavet i forbindelsen
med bogen:
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